
 
 

                                             PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi 27.06.2014 orele 10,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna iunie 
conform convocatorului înregistrat la nr. 2415/23.06.2014. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 11 voturi pentru. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă.Este propus 
dl.Nicolescu Petre Sorin şi ales cu 10 voturi pentru. 
 Domnul preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care 
este aprobată cu unanimitate de voturi. 

1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificare buget. 

                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

3.Reanalizare HCL nr.15/2014. 
                              Raportează:Andronie Gabriela 

  4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Se prezintă referatele,dupa care se fac înscriei la cuvânt. 
Dl.Niţi:În legătură cu cetăţenii care nu-şi administrează şanţurile şi drumul 

public,cu ce personal se vor face aceste lucrări? 
Dl.primar:Fiecare este obligat să facă în faţa casei. 
Dl.Niţi:Şi dacă nu face îi dăm amendă? 
Dl.Tudosiea:Nu sunt cei de la 416? 
Dl.primar:Am trimis deja înştiinţări prin comună. 
Dl.Niţi:Trebuie mers prin comună. 
Dl.primar:oamenii au fost înştiinţaţi .Nu avem personal suficient nici la 

societate.E doar administratorul,tractoristul si un muncitor. 
Dl.Niţi:Hai să stabilim cine a dat cu îngrăşăminte chimice pe izlaz?Unde sunt 

documentele,câte tone s-au luat ,cine l-a dat,vreau să se prezinte documentele de la 
contabilitate. 

Dl.Stancana:20 de saci s-au dat pe pantă. 
Dl.Niţi:De unde s-a luat? 
Dl.Stancana:Eu vorbesc de ce s-a dat cu mâna.Restul s-a dat mecanizat. 
Dl.Niţi:Baia comunală s-a închiriat cu un scop,de ce se desfăşoară alte 

activităţi?,poate să facă şi discotecă? 
Doamna Chelu mi-a arătat nişte documente cu schimbul de terenuri între 

Primăria Cungrea şi comuna Cezieni.Pe ce bază s-a făcut schimbul? 
Dl.primar:E  terenul A.D.S-ului. 
Dl.Niţi:Are ADS-ul teren?,cât? 
Dl.Stancana:A avut  160 de ha şi la ora actuală mai au 85. 
Dl.Popa:Conform legilor fondului funciar s-a apelat şi la aceste terenuri.În 

localităţile de unde sunt cetăţenii,dacă nu există rezervă ,au venit aici. 
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Dl.Niţi:Terenul ăsta de unde e? 
Dl.Stancana:A fost al I.A.S –ului.Conform Legii nr.18 a trecut la ADS.A venit 

Legea 1 şi Legea 247 care au prevăzut că cei care au mai mult de 10 ha să li se 
dea.Scheletul IAS-ului s-a făcut pe fostele terenuri ale boierilor.In baza legilor 
fondului funciar foştii proprietari depuneau cerere la Comisia locală,era aprobată de 
Comisia judeţeană şi predată prin proces verbal de predare primire Comisiei locale. 
Intre timp terenurile de la ADS au fost concesionate ,iar la Cungrea proprietarii trebuie  
să le vândă terenul . Monica Chelu a refuzat să încheie acel acord şi nu poate obţine 
titlul de proprietate. 
 După cum ştiţi SC VITI-POMICOLA a înfiinţat 2 societăţi,din care una cu 
sediul in Cipru,care e profitabilă şi una în ţară ,falimentară.Toate datoriile le-a trecut 
pe SC VITI-POMICOLA şi fiind falimentară nu o să mai ai ce să iei. 

Legat de ordinea de zi sunt de acord cu rectificarea bugetului şi cu reanalizarea 
HCL 15.E bine că aţi luat hotărâre şi aţi revenit la impozitele şi taxele locale,pentru că 
mărind taxele s-a ajuns la suma de 6 miliarde neîncasate. 

Dl.Popa:Dacă se întocmeşte un tabel,veţi vedea că mai mult de jumătate sunt cu 
posibilităţi,dar e rea voinţă din partea lor.Trebuie să existe o măsură cu ei. 

Dl.primar:Avem poprire la Trezoreria Slatina datorită fântânilor pe care le-a 
făcut acum trei ani.Am plătit 1 miliard şi ni se mai cere 1.Am făcut actiune în 
instanţă,dar nu  ştiu ce sorţi de izbândă o să avem. 

Dl.Stancana:s-ar putea să plătim şi legislatura viitoare pentru ele. 
Dl.primar:Acest lucru nu va rămâne aşa.Nu putem plăti de două ori.Avem o 

sentinţă civilă.Orice sumă ne va intra în cont ne-o ia.Această societate e în faliment,ne 
ia banii,se duc la alţi creditori înscrişi la masa credală şi noi nu o să avem de unde 
recupera banii. 

Dl.Popa:Mai există o situaţie ca asta? 
Dl.primar:Da.Sunt parcurile.E un mare pericol să dăm banii înapoi la AFM.Mai 

avem de primit o tranşă şi când o să vină în vizită o să vadă ce parcuri avem şi o să ne 
impute şi ce ne-au dat,vreo 1,8 miliarde. 

Dl.Stancana:Nu e clară nici situaţia cu ţiganii,cu cele 2 miliarde. 
Dl.Niţi:Cei 13 oameni de la Popescu ce au făcut?Puteau să întreţină aceste 

parcuri. 
D-na Nuţu:E normal să nu ai datorii dacă nu ai făcut nimic! 
Dl.Stancana:E dezordine în vorbire.Parcurile au fost prevăzute cu anumite 

plante ornamentale. 
Dl.Niţi:De vină e executantul să pună banii. 
Dl.Stancana:Curtea de Conturi a luat prin sondaj un parc.A picat cel de la 

primărie,care e mai aranjat cât de cât.Când ne-am dus să-i arătăm racordul la apă.Nu s-
a găsit.Cine e de vină,Alexe,Stancana? 

Dl.Niţi:Executantul. 
Dl.Stancana:Cine te-a pus să pui salcie în deal fără apă?Sunt satisfăcut că la 

comuna noastră îi lipsea o singură chestiune:parcurile! 
Dl.Nicolescu:Domnule Niţi,d-ta ai venit  şi te-ai rugat de noi să-ţi angajăm ruda. 
Dl.Niţi:Nevasta dumitale merita să fie directoare? 
D-na Nuţu:Hai să vedem gunoiul din ograda noastră şi apoi să vorbim. 
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Dl.Stancana:Ştiţi ce contribuţie a avut Primaria Cungrea la construirea acestor 

parcuri? 
Dl.Popa: 51%. 
Dl.Stancana:E normal,când erau finanţete din afară?D-le Niţi ,unde ai avut 

capul?Ce oameni sunteţi cei care aţi votat cu 50% în loc de asfalt pe uliţe?Fă mai bine 
100 m de asfalt.Ai pus salcie în vârf de deal!Ne-au umilit nişte golani. 

Se supun la vot proiectele de hotărâre şi aprobate cu 11 voturi pentru. 
D-na Nuţu:D-le Nicolescu,s-a făcut referire că vă bateţi joc de şcoala asta,că 

lăsaţi copiii corigenţi şi repetenţi şi că primiţi motorină aiurea. 
Dl.Nicolescu:D-na secretar,vă rog să consemnaţi,pentru că vreau să o dau în 

judecată pe doamna. 
Dl.Strancana:Măi Tudosiea,cum ai putut tu ca vice să-l laşi să şi facă de cap? 
Dl.Tudosiea:Alexe a fost vice ,nu eu. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                Preşedinte,                          Secretar, 

    Petre Sorin NICOLESCU      Gabriela ANDRONIE 

 
  

  


